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 SKOLEBESTYRELSESMØDE      KRABBESHUS HELDAGSSKOLE 

 

Mødedeltagere:  Katharina S. Hammer (KSH)    
 Christina L. Harring (CLH)    
 Susanne Jacobsen (SJ)    
 Brian Gravgaard (BG)  Afbud    
 Erik Linderoth (EL)      
 Elly Klit Jensen (EKJ)     
 Susanne Ramsdahl (SR) 
 Karina R. Hangaard (KRH)  
 Vibeke Jakobsen (VJ) 
 

Mødedato: Onsdag den 17. juni 2020 kl. 19.00   
   

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

Velkommen til Jakob 
Jakob kommer og hilser på bestyrelsen. 
 

Vibeke og Katharina byder velkommen til Jakob. 
Jakob giver en præsentation af sig selv. Fortæller 
om sin uddannelse og sin brede erfaring med 
skoleledelse. Jakob glæder sig til start i august.  

 2. Økonomi 
Aktuel status, bilag udleveres på mødet. 
 

VJ 

Vibeke gennemgår budgettet. Der er stadig 
usikkerhed omkring nogle poster. En elev er 
blevet udmeldt pr. 15 juni, der har været 
henvendelser omkring et par mulige elever. 
Ligeledes usikkerhed om refusion samt 
efterregulering af elever, der ikke er på fuld tid. 
Som tallene ser ud nu, forventer vi at komme ud 
med et underskud på 600.000. 

3. Budget 2021 
Referat fra ’Budgetorienteringsmødet 
2021’, der afholdes via Teams d. 15.06. 
om eftermiddagen. 
Evt. bilagsmateriale videresendes, når 
det er modtaget. 
Der skal afgives høringssvar senest d. 3. 
august kl. 10. 
VJ, KRH 

Budgetoplægget blev drøftet. 

• ½% besparelse 

• Overbygningsskole i Skive by 

• Nedlæggelse af undervisningssteder 

• Distriktsledelse i flere områder 
Katharina laver et udkast til et høringssvar. Er 
indstillet på at lave et samlet høringssvar 
sammen med MED udvalget, hvis svarene lægger 
sig op ad hinanden. 

4. Kort nyt fra skolen 

• Status elevtal 

• Dimission 

• Elly siger farvel til 
skolebestyrelsen. I stedet 
indtræder Karen Poulsen. 

 
 
 
 
 
 
 

VJ, KRH 

• Forventer 72 elever ved skolestart. 

• Der er et par mulige nye elever på vej ind. 

• Vi afholder dimission for vores 10 
afgangselever torsdag den 25. juni i salen. 
Der vil blive taget hensyn til Covid-19 
risiko, ift. til antallet af inviterede, 
stoleopsætning og servering.  

• Susanne har valgt at udtræde af 
bestyrelsen, nu hvor HK slutter. En stor 
tak til hende for hendes arbejde i 
bestyrelsen!  

• Ligeledes en stor tak til Elly, som har 
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været medarbejder-repræsentant  i 
bestyrelsen i mange år.   

5. Møder i næste skoleår 
VJ 

Bestyrelsesmøderne vil blive lagt på forskellige 
ugedage næste skoleår. Aktivitetskalenderen er 
snart færdig med datoer på. 

6. Evt. 
 

 

 


